
   

 

 
Møteprotokoll 

 
 

Utvalg: Nasjonalparkstyret for Fulufjellet 
Møtested: Teams-møte 
Dato: Torsdag 13. januar 2022 
Tidspunkt: Kl. 15:00-15:40 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
 
Navn Funksjon 

  
Erik Sletten Leder 
  
Anne Elisabeth Thoresen Medlem 
  
Elisabeth Sakrisson Medlem 

 
Forfall: 
Runa Skyrud 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn                           Stilling 

  

Henriette Bøe Kildahl  Nasjonalparkforvalter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

 

Saksliste 

Utvalgs- 

saksnr 

Innhold 

ST 1/2022 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 

ST 2/2022 Valg av to personer til å godkjenne protokollen 

ST 3/2022 Varsel om oppstart av reguleringsplan – Fulufjellet R5458 

ST 4/2022 Eventuelt 

 



   

 

 
 

ST 1/2022 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 13.01.2022 

 

Forvalters innstilling 

Møteinnkalling og saksliste godkjennes. 
 
 
 

Behandling i møtet 

Ingen merknader. 
 
 
 
Vedtak 
Møteinnkalling og saksliste godkjent. 
 
 
 

 
2/2022 Valg av to personer til å godkjenne protokollen 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 13.01.2022 

 

Forvalters innstilling 

Saken fremmes uten innstilling. 
 
 
 

Behandling i møtet 

Til å godkjenne protokoll ble Anne Elisabeth Thorsen og Elisabeth Sakrisson foreslått. 

 

 
Vedtak 
Anne Elisabeth Thorsen og Elisabeth Sakrisson ble valgt til å godkjenne protokollen. 

 

 

 

 



   

 

 
 

3/2022 Varsel om oppstart av reguleringsplan – Fulufjellet R5458 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 13.01.2022 

 

Forvalters innstilling: 

Nasjonalparkstyret vedtar å sende en uttalelse til varsel om oppstart av planarbeid Fulufjellet R5458 
med bakgrunn i forvalters vurderinger. 

 

Behandling i møtet: 

Forvalter ba om å få supplere med noe bakgrunnsinformasjon før styret begynte behandling av 
saken. Forvalter fikk enstemmig lov til å komme med supplerende informasjon og uttalte 
følgende: 

- Forvalter minnet om FNs bærekraftsmål, som er en plan for å utrydde fattigdom, 
bekjempe ulikheter og stoppe klimaendringene innen 2030, og som skal fungere som 
en felles global retning for land, næringsliv og sivilsamfunn. Videre minnet forvalter om 
at vi er inne i «Det grønne skiftet» som betyr at det må skje en overgang til produkter 
og tjenester som gir betydelig mindre negative konsekvenser for klima og miljø enn i 
dag. Det vil derfor være viktig at næring/utviklere har stort fokus på at ressurser 
framover må utnyttes med bærekraft som forutsetning og at dette er viktig å ha med 
seg når man planlegger for fritidsøkonomi som blant annet omhandler utbygging av 
fritidsboliger.  

 
Styret mente at forvalters uttalelse var viktige å fokusere på i framtidig arealplanlegging, og at 
bærekraftsmålene og «Det grønne skiftet» var temaer som styret burde nevne i sin uttalelse til 
varsel om oppstart av planarbeid i Fulufjellet. Styret uttrykte at de har forventninger til at 
utviklingen i Fulufjellsområdet skjer i en grønnere retning og at hytteutbygging må ha et 
framtidsrettet syn med tanke på minst mulig klimaavtrykk.  
 
 
 
Vedtak 

Forvalters vurdering i saksframlegg ble enstemmig vedtatt som høringsuttalelse, men med 
tilføyelse av følgende avsnitt:  

Styret vil minne om FNs bærekraftsmål og at vi forventer at bærekraftsmålene legges til grunn i 
den videre samfunns- og arealplanleggingen lokalt i Ljørdalen og Fulufjellet. Vi vil videre minne 
om at samfunnet er inne i «Det grønne skiftet» som betyr at det må skje en overgang til 
produkter og tjenester som gir betydelig mindre negative konsekvenser for klima og miljø enn i 
dag. På bakgrunn av dette forventer styret at det skjer en grønnere utvikling på 



   

 

hytteutbyggingen i Fulufjellsområdet, blant annet gjennom minst mulig klimaavtrykk, mindre 
lysforurensning og miljøvennlig materialbruk.  

 
 
 

 
4/2022 Eventuelt 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 13.01.2022 

 
 

Behandling i møtet 

Ingen saker ble tatt opp under eventuelt. 
 
 
 
Vedtak 
Ingen saker ble tatt opp under eventuelt. 

 

 


